Sharjah Cement & Industrial Development Co.

(PJSC)

Established by the Emiri Decree No. 31/79 Paid up Capital AED 608,253,747 Reg. No. 312



شركة الشارقة لاأسمنت والتنمية الصناعية

(شركة مساهمة عامة) تأسست بموجب المرسوم الأميري ٧٩/٣١ رأس المال المدفوع ٦٠٨،٢٥٣،٧٤٧ رقم السجل التجاري ٣١٢

تقرير الإدارة عن النتائج حتى ۳۰ سیتمبر ۲۰۲۵

النتائج المالية

Financial Results

Management Report on results up to

30 September 2025

The Company's turnover during the first ninemonth period of 2025 is AED 555 million in comparison to AED 500 million in 2024. The increase in sales is mainly due to increase in sales volume and improved pricing.

Company's investment income for the ninemonth period of 2025 was AED 18.5 million as against investment income of AED 15.2 million for the similar period of 2024. The increase was mainly due to increase in fair value gains from FVTPL investments and increase in income from investment properties.

The Company made a gross profit of AED 88.2 million during the first nine-month period of 2025 as against gross profit of AED 50.7 million in 2024. The increase in gross profit was primarily driven by higher sales and reduction in energy costs.

The Company recorded a profit before tax of AED 63.6 million for the nine-month period ended 30 September 2025, compared to AED 22.6 million for the same period in 2024. After a corporate tax charge of AED 4.4 million (30 September 2024: AED 1.1 million), the Company reported a net profit after tax of AED 59.2 million, as against a net profit of AED 21.5 million after tax for the corresponding period of 2024.

The Company's shareholders equity is AED 1,396 million as at 30 September 2025.

بلغت إير ادات الشركة خلال الأشهر التسعة الأولى من عام ۲۰۲۵ مبلغ ۵۵۰ ملیون در هم إمار اتی، مقارنهٔ ب ٠٠٠ مليون درهم إماراتي في عام ٢٠٢٤. ويعود هذا الارتفاع في المبيعات بشكل رئيسي إلى زيادة حجم المبيعات وتحسين الأسعار

بلغ دخل الشركة من الاستثمارات ١٨,٥ مليون درهم إماراتي خلال الأشهر التسعة الأولى من عام ٢٠٢٥، مقارنة بـ ١٥,٢ مليون در هم إماراتي في الفترة المماثلة من عام ٢٠٢٤. ويعزى هذا الارتفاع بشكل رئيسي إلى زيادة أرباح القيمة العادلة من الاستثمار ات بالقيمة العادلة من خلال الأرباح والخسائر، وزيادة دخل العقارات الاستثمار بة

حققت الشركة ربحًا إجماليًا قدره ٨٨,٢ مليون درهم إماراتي خلال الأشهر التسعة الأولى من عام ٢٠٢٥، مقارنةً بـ ٥٠,٧ مليون در هم إماراتي في عام ٢٠٢٤. ويعود هذا الارتفاع في الربح الإجمالي بشكل رئيسي إلى زيادة المبيعات وانخفاض تكاليف الطاقة.

حققت الشركة ربحًا قبل الضريبة قدره ٦٣,٦ مليون در هم إماراتي للأشهر التسعة المنتهية في ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٥، مقارنةً بـ ٢٢,٦ مليون در هم إماراتي للفترة نفسها من عام ٢٠٢٤. وبعد خصم ضريبة الشركات البالغة ٤,٤ مليون درهم إماراتي (٣٠ سبتمبر ٢٠٢٤: ١,١ مليون درهم إماراتي)، حققت الشركة صافى ربح بعد الضريبة قدره ۹,۲ ملیون در هم إماراتی، مقارنةً بـ ۲۱٫۵ ملیون در هم إمار اتى للفترة المقابلة من عام ٢٠٢٤.

بلغت حقوق المساهمين في الشركة ١٩٣٩٦ مليون در هم إماراتي في ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٥.

P.J. Batavia Chief Executive

الرئيس التنفيذي

malaceus

٢، برج الحصن الطابق ١٤، شارع البنوك الروله - الشارقة، الامارات العربية المتحدة